
Kadeřníkem? To jsem já… 

Být kadeřníkem/kadeřnicí je nejlepší volba!  

 Žádný den v práci není stejný jako ten včerejší ani zítřejší. 

 Nikdo vám nemůže vaši práci zkazit. 

 Od pozdravu na uvítanou až po rozloučení je to na vás. 

 Vždy vidíte výsledek své práce a reakci, poděkování, klienta. 

 Váš zisk má neomezený potenciál. 

 Časově je velmi flexibilní. 

 Každé poděkování je víc než finanční odměna. 

Vím, o čem mluvím, zkušenost více jak třicetiletá mě k tomu opravňuje. Užívejte si 

toto povolání, ale nezapomínejte, že vás povede i k práci na vaší osobnosti! 

 Sebevzdělávání – žádný učený z nebe nepadá, Výuční list je jen otevřenými 

dveřmi na cestě dál. 

 Sebekontrola – každé chování, vyjadřování i kadeřnický úkon bude klientem 

sledován. 

 Zodpovědnost – Jen vy můžete obsloužit klienta tak, aby se k vám spokojený 

vracel. 

 Paměť – nezapomeňte: 

o na chemii, H2O a H2O2 nemá na vlas stejný účinek, 

o na matematiku, chcete-li dát slevu 5 %, musíte jí vypočítat, 

o na český jazyk, napíšete-li do reklamy chybně např.: Slyšeli jste uš o mým 

salónu? -zákazníci se vám spíš nepohrnou, 

o na materiály a technologii, neboť vlas nevydrží všechno. 

 

Neházejte po vyučení nůžky do žita, a pusťte se do práce na vás samotných. 

V tomto oboru je na trhu práce stále místo, neboť klientů je hodně a dorůstají další. 

Možností je hodně, zda zaměstnanecký poměr nebo OSVČ si můžete i vybrat. Začátky 

jsou těžší, asi tak první rok, ale ani Honza se nikdy nestal králem tou jednodušší 

cestou, a pak už si budete vědět rady až do důchodu. Je mnoho kadeřníků/kadeřnic, 

kteří pracují v továrnách či obchodních centrech jako nekvalifikovaná pracovní síla. 

Smutné!  

Nenechte svou osobnost zahálet a pusťte se do díla, pracujte na sobě – to vám 

nemůže nikdo odcizit.  

Mnoho zdaru.      

Monika Fidrmucová 
       Učitelka odborného výcviku 


